
Milí sousedé,

jak jste nejspíš zaznamenali, dění
na Jižním Městě je v posledních 
týdnech plné šokujících událostí. 
Na březnovém zastupitelstvu naší 
městské části se řešil především 
rasistický a nevhodný projev radní-
ho Vrkoče (Hnutí pro Prahu 11 - 
HPP11), který veřejně a na kameru 
označil vietnamskou menšinu za 
“rákosníky”. Nejedná se přitom 
o první xenofobii ze strany politiků
HPP11…

Další zásadní věcí bylo odvolání
radního a bývalého starosty Jiřího 
Dohnala (Piráti) z funkce pro 
neschopnost. Není divu: Dohnal 
Prahu 11 brutálně zadlužil a nezvládl 
ani rekonstrukci ubytovny Sandra, 
jejíž dokončení se tak prodloužilo 
o tři roky a cena za něj trojnásobně

vzrostla. Nikdo ale nečekal, že pro 
Dohnalovo odvolání zvedne ruku 
i zastupitel jeho vlastní koalice, 
bývalý senátor Ladislav Kos (HPP11). 
O tom, co nyní Prahu 11 čeká, už ale 
víc v rozhovoru, který najdete hned 
na následující straně.

A co dalšího jsme si pro vás připravi-
li? Tradiční pozvání na pivo, 
u kterého můžeme probrat vše, co
vás na Jižním Městě trápí, vaše
nápady a podněty. V tomto čísle
na vás také opět čeká soutěžní kvíz
o poukazy na nákup v Lidlu, tak se
neváhejte zúčastnit.

Přeji vám krásný květen, teď už snad 
v příjemném jarním počasí - a těším 
se na osobní setkání na pivu!  

Váš Ondřej Prokop,
zastupitel Prahy 11 a předseda 
hnutí ANO v Praze

CHCETE ČASOPIS JIŽNÍ MĚSTO ŽĲE DOSTÁVAT KAŽDÝ MĚSÍC E-MAILEM? 
NAPIŠTE NÁM NA:    INFO@JIZNIMESTOZĲE.CZ

PIVO JEO N D Ř E J P R O K O P N A M Ě

n a p i v o s o n d r
o

u

Jste srdečně zváni na sousedské posezení u piva. Neformálně 
a přátelsky se pobavíme o všem, co se děje na Jižňáku a co 

bychom třeba chtěli jinak. Kde jinde konec konců řešit politiku, 
než právě v hospodě!

10. 5. 2023 od 18:30
restaurace u krčáku

Hrabákova 2001/21, praha 11

na pivo a nealko jste zváni!

KVĚTEN 2023

mailto:info@jiznimestozije.cz
https://goo.gl/maps/5L6oLvixqehchoUn8


ONDŘEJI, CO PODLE VÁS 
K ROZPADU KOALICE 
V PRAZE 11 VEDLO?

Dle slov zastupitele a bývalého senátora Ladislava Kose, 
který svým hlasem o konci tohoto slepence rozhodl, 
koalice stejně nefungovala, nebyla schopná spolupraco-
vat a řešit věcné problémy Jižního Města. S tím musím 
bohužel souhlasit a o to víc mě mrzí, že byl Ladislav Kos 
za svou odvahu říct nahlas, co stejně všichni víme, 
vyloučen z vlastního zastupitelského klubu. Rozpad 
koalice byl totiž stejně jen otázkou času, vždyť lidé 
v radě jsou absolutně nekompetentní.

MŮŽETE BÝT KONKRÉTNÍ?

Třeba pozici radního pro �nance, který má na starost 
rozpočet městské části ve výši 500 milionů Kč, obsadil 
bývalý taxikář Marek Milaberský, který prokazatelně 
nerozumí tomu, o čem se na zastupitelstvu jedná. 
Obdobně i odvolaný pirátský radní Jiří Dohnal jasně 
ukázal, že na svou funkci nestačí. Starostou Prahy 11 byl 
minulé čtyři roky a během nich naši městskou část 
katastrofálně zadlužil.

ZNAMENÁ TO, ŽE NA PLÁNO-
VANÉ REKONSTRUKCE A DALŠÍ 
PROJEKTY TEĎ NEBUDOU 
PENÍZE?

S kolegy z hnutí ANO budeme iniciovat další jednání, 
aby městská část a zásadní projekty nebyly v ohrožení. 
Na květnovém pokračování zastupitelstva také budeme 
usilovat o schválení bodů, které nefunkční koalice 
odmítala zařadit. Je to absurdní, protože jde o její 
vlastní předvolební sliby – například zachování lékařské 
pohotovosti, snížení daně z nemovitostí nebo přestav-
bu bývalého kina Galaxie na kulturní centrum.  

DÁ SE ŘÍCT, ŽE ROZPAD 
KOALICE PŘINESL OBČANŮM 
PRAHY 11 I NĚCO DOBRÉHO?

Určitě - lidé velmi brzy dostali odpověď na otázku, co 
pro ně je radnice schopná a ochotná udělat. Odpověď je 
NIC. Vedení radnice bylo nesourodé, Hnutí pro Prahu 11 
třeba ostře kritizovalo předchozí pirátské vedení, s nímž 
je nyní v jednom týmu. Bohužel se po volbách nechalo 
okouzlit nabídkou podílet se na vedení městské části 
a na své výhrady najednou zapomnělo. Místo dalšího 
balamutění tak voliči konečně vědí, jak se věci mají, 
a můžou se lépe rozhodovat, komu dají příště svůj hlas.

JAK SE K TÉTO SITUACI POSTAVÍ 
HNUTÍ ANO?

Náš cíl je jasný: udělat vše pro stabilizaci městské části, 
aby selháním radnice netrpěli občané Prahy 11. Nesmy-
slné hádky a politikaření tady nemají místo. Vždyť stále 
nejsou schválené granty pro sportovní oddíly a kluby, 
kde mohou děti trávit smysluplně svůj čas, místo aby se 
bezcílně po�akovaly po ulicích. Hrozí také bankrot 
Jihoměstské majetkové, která se stará o údržbu 
jihoměstských chodníků nebo sekání trávníků… Nehod-
láme dopustit, aby se Praha 11 dále rozpadala kvůli 
neschopnosti svého vedení a uděláme vše pro to, aby se 
tu lidem zase dobře žilo. 

Po čtvrt roce a pár dnech se v Praze 11 rozpadla 
koalice Pirátů, Hnutí pro Prahu 11 a Prahy Sobě, 
která měla radnici městské části řídit celé volební 
období. Co za fatálním selháním koalice stojí? A jak 
to teď vypadá s budoucností Jižního Města? Nejen 
na to jsme se zeptali Ing. Ondřeje Prokopa, předsedy 
zastupitelského klubu hnutí ANO.

ROZHOVORNEDOPUSTÍME,
ABY SE 
PRAHA 11
DÁL ROZPADALA

SLEDUJTE ONDRŮV 
FACEBOOK, AŤ 
VÁM NIC NEUTEČE

https://www.facebook.com/IngOndrejProkop


STATISÍCE ZA NIC!
RADNÍM PRAHY 11 PRÁCE SMRDÍ

Koalice nové starostky Šárky Zdeňkové (Hnutí pro Prahu 11) se nám půl roku po volbách rozpadá, 
to ale jejím členům nebrání, aby pobírali statisíce za nicnedělání. Navzdory svým předvolebním 
slibům totiž radní opakovaně odmítají zabývat se palčivými tématy, která se zavázali vyřešit. Před 
čím vším dnes zavírají oči?

Jste také PROTI zavření pobočky České pošty 
na Opatovské? Podpořte její zachování podpisem petice!
Petici najdete na webu www.petice.com/nebertenampostu

Odmítli zřídit potravinovou a oděvní banku na Jižním Městě, kterou by mohli využívat 
občané Prahy 11 v nouzi. 
Nechtějí vyšetřit kauzu Centra Roztyly provozovaného nadačním fondem Help Ukraine, 
přestože je zde podezření na praní špinavých ruských peněz.
V rozporu s předvolebními sliby odmítají přikročit ke snížení daně z nemovitostí pro občany 
Prahy 11.

Chcete, aby se pro občany Prahy 11 daň z nemovitostí 
opět snížila? Podpořte naši petici, kterou najdete 
na webu www.petice.com/stopzdrazovani

Chcete, aby se pro občany Prahy 11 daň z nemovitostí opět 
snížila? Podpořte naši petici, kterou najdete na webu 
www.e-petice.cz/petitions/petice-za-zachranu-pavlovinu.html

Odmítli zveřejnit životopisy nově zvolených radní v rozporu s potřebou transparentnosti, 
kterou ve svých volebních programech všechny koaliční strany zdůrazňovaly.  
Brání prodeji předzahrádek SVJ Hlavatého, kterému byl prodej již dávno slíben a zajištěn 
smlouvou.
Nechtějí rozšířit bezplatnou právní poradnu občany, jak dokonce navrhovala současná 
senátorka pro Prahu 11 Hana Marvanová. Ani jí tento bod koalice neumožnila na zastupitel-
stvu projednat!
Nechávají ležet ladem dříve oblíbenou restauraci Pavlovín v parku Chodovské tvrze, která je
už přes rok zavřená. Restauraci by přitom mohla provozovat přímo městská část.

Odmítají podat pomocnou ruku jihoměstským podnikatelům a podpořit je tak v překonání 
energetické a in�ační krize.
Brání se vyšetření neuvěřitelného prodražení rekonstrukce Otíkovy lávky, jejíž cena vzrostla 
jen pár týdnů po zahájení prací o 9,5 milionu Kč!
Odmítli projednat přestavbu starého kina Galaxie na kulturní centrum, takže zde stále hrozí
masivní výstavba bytů, které v této lokalitě nikdo z místních nechce!
Nestarají se o hrozící zavření lékařské a lékárenské pohotovosti v Šustově ulici, kterou ročně 
využívají tisíce občanů Prahy 11.

Chcete, aby lékařská a lékárenská pohotovost zůstala i nadále
v provozu a rozšířila se i pro děti? Podepište naši petici!
Najdete ji na webu www.petice.com/zachranmepohotovost

Nezajímají je protesty občanů proti chystanému zavření pobočky České pošty na pochozí 
zóně Háje. Zatímco jiné městské části už si vyjednaly zachování poboček, naše radnice se 
nestará vůbec. 

http://www.petice.com/nebertenampostu
http://www.petice.com/stopzdrazovani
https://www.e-petice.cz/petitions/petice-za-zachranu-pavlovinu.html
http://www.petice.com/zachranmepohotovost


KOLIK BEROU RADNÍ 
PRAHY 11 ZA SVOU 

“PRÁCI” PRO OBČANY?
Zajímá vás, jakou odměnu radní za přehlížení rozbitých chodníků, ničení zeleně 
a nepořádek v ulicích dostávají? Dohromady jde o stovky tisíc! Napište jim a zeptejte 
se, proč na svou štědře placenou práci kašlou.

PhDr. Šárka ZDEŇKOVÁ (HPP 11)
starostka
územní rozvoj, bezpečnost
zdenkovas@praha11.cz 102 308 Kč

PhDr. Jan JAROŠ (PRAHA 11 SOBĚ)
místostarosta 
sociální věci a zdravotnictví
jarosj@praha11.cz 90 032 Kč

Mgr. Ivana HOVORKOVÁ (HPP 11)
místostarostka 
životní prostředí
hovorkovai@praha11.cz 90 032 Kč

Mgr. Zuzana BÖHMOVÁ (Piráti)
neuvolněná místostarostka 
sport a kultura, digitalizace
bohmovaz@praha11.cz 55 246 Kč

navíc přijmy ze školy, ve které učí (průměrný plat pedagoga v Praze: 45-50 tis. Kč)

Marek MILABERSKÝ (HPP 11)
uvolněný člen rady
�nance
milaberskym@praha11.cz 79 800 Kč

navíc pravděpodobně i příjmy ze živnosti, kterou dosud nepozastavil 

Bc. Libor VRKOČ (HPP 11)
uvolněný člen rady
doprava
vrkocl@praha11.cz 79 800 Kč

Bc. Michal VESELSKÝ (PRAHA 11 SOBĚ)
uvolněný člen rady
školství
veselskym@praha11.cz 79 800 Kč

Josef KOCOUREK (Piráti)
uvolněný člen rady
bydlení, otevřená radnice
kocourekj@praha11.cz 79 800 Kč

mailto:zdenkovas@praha11.cz
mailto:jarosj@praha11.cz
mailto:hovorkovai@praha11.cz
mailto:bohmovaz@praha11.cz
mailto:milaberskym@praha11.cz
mailto:vrkocl@praha11.cz
mailto:veselskym@praha11.cz
mailto:kocourekj@praha11.cz


RADNIČNÍ 
“MALÁ DOMŮ”?

RASISMUS A ŠMELENÍ RADNÍHO 
VRKOČE

Pořádnou ostudu udělal Praze 11 radní pro dopravu 
Libor Vrkoč (Hnutí pro Prahu 11). Ten ke zděšení všech 
zúčastněných označil na veřejném zasedání Výboru pro 
územní rozvoj vietnamské spoluobčany za „rákosníky“. 
Naše městská část se tak po dlouhé době dostala i do 
celostátních médií, která Vrkočův rasistický výrok hojně 
rozebírala.

Není asi žádným překvapením, že se Vrkoč za svá 
urážlivá slova dodnes pořádně neomluvil: mezi členy 
Hnutí pro Prahu 11 je totiž zřejmě takové vyjadřování 
běžné, jak na jednání Kontrolního výboru potvrdil 
Vrkočův kolega, zastupitel a ex-starosta Prahy 11 Jiří 
Štyler. Ten pro změnu vietnamské spoluobčany nazval 
„rákoskami“. Ten samý Štyler přitom v roce 2021 označil 
některé radní Prahy 11 za „židobolševický materiál“...

CO JE DOMA, TO SE POČÍTÁ 
(JEN SE TO NESMÍ NIKDO DOZVĚDĚT)

Tím ale ostuda radního Vrkoče nekončí. Se svým kum-
pánem Štylerem �guruje ve vedení Chodovského 
spolku, jenž vlastní dvě jihoměstská hřiště v katastrofál-
ním stavu. Proč do nich ale investovat, když to můžou 
ze svých kapes zaplatit občané PRahy 11, že? A tak 
jakmile se stal Vrkoč radním, rada obě hřiště převzala 

do správy městské části. Náklady na jejich opravu tak 
místo obou pánů zaplatí Praha 11.

Jak se zdá, Libor Vrkoč se snaží urvat ze své funkce, co se 
dá. Přesto, že se do rady nechal zvolit jako tzv. uvolněný 
radní, což znamená, že jde o práci na plný úvazek 
ohodnocenou o desítky tisíc korun lépe, ponechal si 
tajně i původní pracovní úvazky. Do kapsy mu tak čtvrt 
roku šly i peníze z práce na pražském magistrátu a aby 
toho nebylo málo, ponechal si zároveň v rozporu 
s magistrátními pravidly aktivní živnostenské oprávnění. 
Zjevně podle hesla “co je doma, to se počítá”.

POLITIKA PO PIRÁTSKU: 
KAMPAŇ ZA PENÍZE MĚSTSKÉ 
ČÁSTI! 

Praha 11 má v parku u Chodovské tvrze nové veřejné 
griloviště - už jste ho vyzkoušeli? Ne? Ani jste nemohli, 
nikdo o něm zatím neví. To ale nebrání jihoměstským 
Pirátům, aby si tu ještě před jeho otevřením udělali 
politickou kampaň. V události na Facebooku tak zvou 
na “grilování s Piráty” právě u nového griloviště, které 
údajně zařídil pirátský radní Dohnal, odvolaný v dubnu 
pro neschopnost. Inu to se to griluje za peníze městské 
části…

Ani štědré odměny za nicnedělání bohužel některým členům 
současného vedení Prahy 11 nestačí, a tak si musí přilepšovat 
takzvanou “malou domů”. A kdyby jen to…



PRACUJEME
PRO JIŽNÍ MĚSTO
I když je dnes hnutí ANO v Praze 11 v opozici, nikdy jsme nepřestali 
pracovat na změnách, které jsme vám slíbili. Radnice sice naše návrhy 
vytrvale odmítá, my se ale nevzdáváme! Založili jsme petice, kterými 
budeme na radní tlačit, aby změny realizovali. Během uplynulých dnů 
jste nás mohli vidět v jihoměstských ulicích s petičními stánky, kde nás 
svým podpisem podpořily stovky z vás! Petice nyní můžete podepsat 
i online, zabere vám to jen minutu. Společně to dokážeme. 

PETICE ZA ZACHOVÁNÍ POBOČEK ČESKÉ 
POŠTY NA JIŽNÍM MĚSTĚ

PETICE ZA SNÍŽENÍ DANĚ Z NEMOVITOSTÍ 

PETICE ZA ZÁCHRANU PAVLOVÍNA

Jsme zásadně proti zrušení pobočky České pošty na pochozí 
zóně na Jižním Městě (adresa pobočky: Opatovská 874/25, 
Praha 11). V Praze 11, která má téměř 80 tisíc obyvatel, je už 
teď jeden z nejnižších počtů poštovních poboček na obyvatele 
v hlavním městě. Důsledkem zrušení pobočky pošty na Jižním 
Městě by tak byl nejen snížený přístup místních obyvatel k této 
veřejné službě, ale také neúměrně vysoký nárůst doby čekání 
pro klienty České pošty na celém území Prahy 11. 

WWW.PETICE.COM/NEBERTENAMPOSTU

Každý den jsme svědky dalšího zdražování: energií, nájmů, 
benzínu i těch nejzákladnějších potřeb. Vedení Prahy 11 
však místo toho, aby svým občanům pomáhalo s překlenu-
tím krize, jen vyhazuje veřejné peníze oknem. Chceme, aby 
vedení Prahy 11 začalo šetřit peněženky občanů. Prvním 
krokem musí být snížení daně z nemovitostí, které strany 
současné koalice lidem před volbami slíbily.

WWW.PETICE.COM/STOPZDRAZOVANI

Už víc než rok je v parku u Chodovské tvrze zavřená restaurace 
Pavlovín. Chybí zde tak možnost občerstvení, přitom by restaura-
ce mohla být provozována za příznivé ceny a pod kontrolou 
městské části, podobně jako kavárna Mezi domy v Křejpského 
ulici. Vedle občerstvení by se navíc v budoucnu mohl objekt stát 
součástí outdoorového rodičovského centra vybudovaného 
právě v krásném parku u Chodovské tvrze. Chceme proto, aby 
Praha 11 prostor vykoupila a vytvořila zde příjemný prostor pro 
všechny generace.

WWW.E-PETICE.CZ/PETITIONS/PETICE-ZA-ZA-
CHRANU-PAVLOVINU.HTML

https://www.petice.com/nebertenampostu
https://www.petice.com/stopzdrazovani
https://www.e-petice.cz/petitions/petice-za-zachranu-pavlovinu.html


KDE?
KC ZAHRADA
MALENICKÁ 1748, 
PRAHA 11Zasedání zastupitelstva Prahy 11 můžete sledovat také online 

na webu www.praha11.cz ,  YouTube kanále či facebookové 
stránce městské části.

PETICE MŮŽETE PODEPSAT I OSOBNĚ, STAČÍ 
PŘĲÍT NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA!
KDY?
5. KVĚTNA OD 9:00

PETICE ZA ZACHOVÁNÍ POHOTOVOSTI 
A JEJÍ ROZŠÍŘENÍ O DĚTSKOU ČÁST

Radnice Prahy 11 dělá vše pro to, aby skončil provoz 
lékařské a lékárenské pohotovosti v Šustově ulici. Nyní to 
vypadá, že zde pohotovost opravdu de�nitivně skončí. To 
nehodláme dopustit. Požadujeme, aby Rada městské části 
Praha 11 zajistila zachování provozu pohotovosti, které 
strany současné koalice lidem před volbami slíbily. Záro-
veň požadujeme, aby vedení městské části sjednalo 
s provozovatelem pohotovosti její rozšíření o oddělení pro 
děti, které zde zatím chybí.

WWW.PETICE.COM/ZACHRANMEPOHOTOVOST

UKLÍZÍME NEPOŘÁDEK, 
NA KTERÝ RADNICE KAŠLE!
V dubnu jsme se s kolegy z hnutí ANO už tradičně zúčastnili akce Ukliďme Česko a uklidili 
společně okolí stanice Opatov. Proč? Protože nejsme pouze politici v kravatách a za 
kancelářským stolem, kteří chodí ven tak akorát před volbami. Tolik nepořádku a odpad-
ků, co jsme našli! Není divu, že úklid v ulicích a kolem stanic metra stále nefunguje a musí 
ho dobrovolně dělat občané v rámci podobných akcí. Radní Prahy 11 by se měli stydět. ho dobrovolně dělat občané v rámci podobných akcí. Radní Prahy 11 by se měli stydět. ho dobrovolně dělat občané v rámci podobných akcí. Radní Prahy 11 by se měli stydět. 

http://www.praha11.cz
https://www.petice.com/zachranmepohotovost
https://goo.gl/maps/YNp6mT5yQKAnDFip9


JIŽNÍ
MĚSTO

PŘIDEJTE SE DO SKUPINY

Chcete se o své podněty a nápady, jak zlepšit život na Jižním Městě, podělit 
s ostatními? Přidejte se do skupiny pro sousedy z Jižního Města.

Facebooková skupina je určena jak pro všechny obyvatele Prahy 11, tak pro 
zastupitele naší městské části. Můžete zde tím pádem přímo komunikovat 
s politiky, kteří dokážou vaše nápady realizovat a podněty k nápravě vyřešit. 

SOUSEDSKÉ OKÉNKO
Chcete se podělit o zajímavý názor? Hledáte nové přátele? 
Máte na Jižním Městě kavárnu, truhlářství, lahůdky nebo jiný 
podnik a rádi byste na něj upozornili sousedy? Dejte nám 
o tom vědět! 
Příspěvky i inzeráty nám můžete posílat na e-mail info@jiznimestozije.cz, rádi je 

zveřejníme právě na této stránce. Uzávěrka je vždy 10 dní před koncem měsíce (pro červnové 
číslo tedy 21. května).  

mailto:info@jiznimestozije.cz
https://www.facebook.com/groups/3374292836189345
mailto:prokop@anobudelip.cz
https://www.facebook.com/BSKJizniSupi


UPOZORŇUJEME 
NA ZMĚNY V MHD
Milí sousedé, od 15. května 2023 dojde v Praze 11 k úpravě některých 
linek PID. Přehled změn u autobusových linek jsme pro vás přehledně 
připravili níže. 
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Jeden ranní spoj bude prodloužen z Újezdu u Průhonice do Křeslic.

Nová linka nahrazující 213 v úseku ŽELIVSKÉHO – JIŽNÍ MĚSTO, parametry provozu zůstávají stejné jako 
u dosavadní 213. Zrušením zajíždění přes Křeslice na Nádraží Uhříněves (myšleno oproti dosavadní 213) 
dojde ke zlepšení pravidelnosti provozu.

Linka bude odkloněna z Hájů po trase dosavadní linky 165, ale s ukončením již v zastávce SÍDLIŠTĚ LIBUŠ. 
Parametry provozu zůstanou téměř stejné jako dosavadní 213. V úseku, kde nahrazuje linku 165, jde 
o oslabení – zdůvodněno je to nižším vytížením 165 v této části trasy. Ve zrušeném úseku HÁJE – KOLEJE 
JIŽNÍ MĚSTO bude linka nahrazena odkloněnou linkou 213.

Linka bude zrušena, v úseku HÁJE – SÍDLIŠTĚ LIBUŠ bude nahrazena linkou 154. Uvolní se tak přetížený 
terminál Háje o zde dosud ukončené linky 165 a 197.

Linka bude odkloněna z Chodova přes zast. Dědinova do terminálu ROZTYLY. Ve zrušeném úseku HÁJE – 
CHODOV bude linka nahrazena odkloněnou linkou 213, jinak parametry provozu zůstanou beze změny. 
V úseku NA JELENÁCH – ROZTYLY dojde k navýšení nabídky právě v rozsahu provozu linky 197, čímž se 
uvolní přetížený terminál Háje o zde dosud ukončené linky 165 a 197.

Linka bude odkloněna z Hájů po trase dosavadní linky 154 na KOLEJE JIŽNÍ MĚSTO. Ve zrušeném úseku 
HÁJE – ŽELIVSKÉHO bude linka nahrazena novou linkou 126 se stejnými parametry provozu. V úseku 
HÁJE – NÁDRAŽÍ UHŘÍNĚVES dojde k posílení provozu z důvodu přetížení, v úseku HÁJE – NA JELENÁCH 
nahrazuje linky 154 a 197; v tomto úseku dojde ke zlepšení pravidelnosti provozu, nebude přenášeno 
zpoždění z dlouhé trasy linky 197.
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NOVINKY Z PRAHY
V PRAŽSKÉ KOALICI 
TO ZNAČNĚ DRHNE!

Dubnové magistrátní zastupitelstvo bylo plné až 
tragikomických situací. Když pominu, že koalice ve 
svém tempu zatím rozhodně nijak nepřidala a máme 
radní, kteří dosud nedokázali předložit na zastupitel-
stvo jediný materiál, nesoulad mezi Piráty a SPOLU je 
chvílemi až do očí bijící. 

Jasně vidět to bylo vidět například na zdánlivě nekon�ikt-
ním materiálu náměstka Pospíšila k daru slovenské 
Bánské Šťavnici na obnovu požárem poničeného historic-
kého centra města. Čekalo by se, že když už, tak materiál 
"napadne" někdo z opozice. S protinávrhem ale přispě-
chal koaliční kolega, pirátský náměstek Hřib. Došlo to tak 
daleko, že ho někteří koaliční zastupitelé upozorňovali na 
nekolegialitu jeho počínání, on se však odradit nenechal 
a atmosféra se dala krájet. 

My jsme jako obvykle za hnutí ANO navrhovali řadu 
materiálů a přednesli množství interpelací. Zaměřili jsme 
se na hluk z Ledáren Braník, jednotnou parkovací zónu 
nebo zcela absurdní nominaci pirátského zastupitele 
z Prahy 2 Veverky do protidrogové komise. Pokud jste 
tuto kauzu nesledovali, určitě se podívejte, to stojí za to! 
Robert Veverka je totiž pravomocně odsouzený za šíření 
toxikomanie. A teď by měl podle Pirátů radit, jak bojovat 
v Praze s drogami. To je stejný nesmysl, jako kdyby do 
protikorupční komise navrhli někoho z kauzy Dozimetr, 
nebo do školské komise odsouzeného pedo�la. Pirátům 
to tak ale rozhodně nepřijde. Pravdou ale je, že jestli 
hledali skutečného odborníka na drogy, lepšího asi najít 
nemohli… A jak trefně řekl Patrik Nacher, pokud tam 
Veverka zůstane, bylo by lepší, kdyby se ta komise 
přejmenovala na prodrogovou. 

Absurdní je také postoj koalice k našemu návrhu na 
rozšíření potravinových bank pro Pražany. Potravinové 
banky v Česku nashromáždily už nejméně 11 300 tun 
potravin a podpořily 300 000 lidí v nouzi, jen v Praze si 
pro jídlo přijde za jednu směnu cca 550 domácností. 

Vzhledem k těžké ekonomické situaci, šílené in�aci 
a dlouhodobému zdražování potravin i energií se nedi-
vím, že je o tuto pomoc takový zájem. 

Situace je však teď taková, že lidé musí za potravinovou 
pomocí dojíždět přes celé město až do Zdib. S milionem 
obyvatel v Praze samozřejmě nedává smysl, abychom 
měli tak málo výdejních míst. Potravinová banka musí být 
lépe dostupná pro širší množství Pražanů a vedení Prahy 
by tomu mělo pomoci. Už více než rok všechny politické 
strany slibují, že se tomu budou věnovat, ale “skutek 
utek”: na posledním zastupitelstvu hlavního města 
SPOLU, Piráti a Starostové jednat o rozšíření potravino-
vých bank pro Pražany odmítli. 

Myslím, že i na květnovém zastupitelstvu se máme na co 
těšit, tak si ho nenechte ujít!

Ondřej Prokop, zastupitel hl. m. Prahy a předseda 
hnutí ANO v Praze

Každé pondělí vydává Ondřej 
Prokop svůj pořad Čau Praho!, 
ve kterém shrnuje nejaktuálnější 
dění v Praze 11 i na hlavním 
městě. Pořad si můžete 
pustit na Facebooku, 
YouTube, Instagramu 
a také v audio verzi na 
p o d c a s t o v ý c h 
platformách, jako je 
Spotify, Apple nebo 
Google Podcasts. 

Více informací najdete na webu 
www.ondrejprokop.cz

http://www.ondrejprokop.cz
https://www.youtube.com/playlist?list=PLJq49kOeltR7RIppmNXl83tXtrucblV4F


Vyhrajte poukazy na nákup v Lidlu!

SOUTĚŽNÍ KVÍZ

I na květen jsme si pro vás připravili 
vědomostní kvíz, v němž můžete vyhrát 
poukazy na nákup v Lidlu! Jaká jsou 
pravidla? 

Pro zařazení do slosování o poukazy je 

potřeba poslat nám správné odpovědi na 

všechny tři otázky (každá otázka má pouze 

jednu správnou odpověď) na e-mail 

info@jiznimestozije.cz a do předmětu uvést 

heslo „KVÍZ“.

Ze správných odpovědí vylosujeme 5 výher-

ců, kteří získají poukaz na nákup v Lidlu

v hodnotě 500 Kč. Soutěž probíhá do konce 

května, výherce budeme kontaktovat e-mai-

lem.

Jak se jmenuje bývalý radní Prahy 11, 
který byl letos v dubnu odvolán z funkce 
pro neschopnost?  

1.

a) Jan Uhnal
b)  Jiří Dohnal
c)  Jaroslav Přehnal

Který radní Prahy 11 se nechvalně proslavil 
rasistickými výroky vůči vietnamské 
menšině?

2.

a) Libor Vrkoč
b) Petr Proskoč
c)  Libor Přetoč

Jak se jmenuje bývalý senátor z Prahy 11, 
který svým hlasem rozhodl o nedávném 
rozpadu koalice v naší městské části?

3.

a) Lubomír Ptáček
b)  Libor Pěnkava
c)  Ladislav Kos

Děkujeme všem, kdo si spolu s námi v dubnu užili akci Velikonoce na 
Jižňáku plnou velikonočních dobrot, her pro děti a tradic. Nechybělo 
pletení pomlázky, barvení vajíček, ani speciální hosté. Především ale 

po celou dobu panovala skvělá nálada, jak je ostatně 
vidět na fotkách.  

VELIKONOCE NA JIŽŇÁKU SE 
VYDAŘILY! 

mailto:info@jiznimestozije.cz



